

健康纖營 套裝

Healthy Fit Set

3 / 10 中午 12 時 noon ~ 31 / 10

優惠套裝可透過星享城、銅鑼灣如新生活體驗館及澳門分銷中心購買，數量有限，售完即止！

Offer is available at Nu Town, Nu Skin Plaza and Macau Distribution Center.

Limited offer available while stock lasts!

減少吸收 Reduce absorption of
Fat & Sugar **脂肪&糖分**

專有仙人掌精華 (NeOpuntia®)

- ★ 能吸附食物中的脂肪
Attracts fat via a unique two-step process to absorb fat
- ★ 能抵禦胃酸，有效帶走脂肪
Protects against the acidic pH in the stomach



2,500套Sets

2

武靴藤萃取 Gymnema Sylvestre Extract

- ★ 有助減少碳水化合物及葡萄糖吸收
Helps reduce absorption of carbohydrate and glucose
- ★ 或有助於穩定血糖*
May assist in stabilizing blood sugar*

*此產品沒有根據《藥劑業及毒藥條例》或《中醫藥條例》註冊。為此產品作出的任何聲稱亦沒有經過行賄等註冊而接受評核。此產品並不供作診斷、治療或預防任何疾病之用。
*This product is not registered under the Pharmacy and Poisons Ordinance or the Chinese Medicine Ordinance. Any claim made for it has not been subject to evaluation for such registration. This product is not intended to diagnose, treat or prevent any disease.

04134476

纖麗植物營養素 3 件
DuoLean® 3 pcs

優惠價 Promotion Price
HK\$1,000 / MOP1,030

會員價 Member Price
HK\$1,560 / MOP1,608

SV 100



數量有限，售完即止。2024 Hello! NU SKIN 迎新禮遇 3 重賞及 10 月限定優惠受有關條款及條件約束，詳情請參考如新港澳官方網站。（掃描二維碼）

Limited offer available while stock lasts. 2024 Hello! NU SKIN Triple Up Welcome Privileges and Oct Special Offer are subject to relevant terms and conditions, please visit Nu Skin Hong Kong & Macau official website for more details. (Scan the QR code)

40
NU SKIN

護肝排毒抗氧 孖裝 Detox Twin Set

3 / 10 中午 12 時 noon ~ 31 / 10
(只限香港 HK Only)

優惠套裝可透過星亨城及銅鑼灣如新生活體驗館購買，數量有限，售完即止！
Offer is available at Nu Town and Nu Skin Plaza. Limited offer available while stock lasts!

支持身體排毒 *Help body's detoxification*
Support a healthy liver **保護肝臟健康**

有助支持身體
的排毒過程

Help support the body's
detoxification process



減少潛在有害毒素
對身體的影響

Reduce the effects that
potentially harmful toxins

2

有助刺激
正常膽汁流動

Help promote the
stimulation
of normal bile flow

保護和維持
健康的肝細胞

Protect and maintain
healthy liver cells

3

04134754

護肝排毒配方 2 件
Detox Formula 2 pcs

優惠價 Promotion Price
HK\$520

會員價 Member Price
HK\$800

SV 46



數量有限，售完即止。2024 Hello! NU SKIN 迎新禮遇 3 重賞及 10 月限定優惠受有關條款及條件約束，詳情請參考如新港澳官方網站。(掃描二維碼)

Limited offer available while stock lasts. 2024 Hello! NU SKIN Triple Up Welcome Privileges and Oct Special Offer are subject to relevant terms and conditions, please visit Nu Skin Hong Kong & Macau official website for more details. (Scan the QR code)

40
NU SKIN

只限香港
HK Only

PHARMANEX®

如新套裝優惠

Nu Collections Special Offer

1 / 10 ~ 31 / 12

於星享城及銅鑼灣如新生活體驗館每購買以下套裝一套，即送雙元益腸飲一盒！數量有限，售完即止！

Upon every single purchase of below set, you will be entitled to receive a pc of Nu Biome for FREE! Limited offer available while stock lasts!



04134004
抗老免疫套裝

Pharmanex® Hero Product Kit

會員價 Member Price **HK\$2,500**

SV 250

ARO價 Price **HK\$2,400**

ARO SV 225



04134757

速效代謝塑形套裝

Healthy Metabolism & Body Shaping Kit

會員價 Member Price **HK\$2,500**

SV 250

ARO價 Price **HK\$2,400**

ARO SV 225



04134537
全效抗氧套裝

Modern Life Must Have Kit

會員價 Member Price **HK\$2,500**

SV 250

ARO價 Price **HK\$2,400**

ARO SV 225

FREE



PHARMANEX®

如新套裝優惠

Nu Collections Special Offer

1 / 10 ~ 31 / 12

於澳門分銷中心每購買以下套裝一套，即送水盈膠原美肌飲一盒！數量有限，售完即止！
Upon every single purchase of below set, you will be entitled to receive a pc of Beauty Focus® Collagen+ for FREE!
Limited offer available while stock lasts!



04134538

PHARMANEX® 全效套裝
PHARMANEX® Total Wellness Kit

會員價 Member Price **MOP2,575**

SV 250

ARO價 Price **MOP2,472**

ARO SV 225



04134757

速效代謝塑形套裝
Healthy Metabolism & Body Shaping Kit

會員價 Member Price **MOP2,575**

SV 250

ARO價 Price **MOP2,472**

ARO SV 225

FREE

